
                  Referat Bestyrelsesmøde 28 oktober 2024 

  

Til stede var Jacob Clausen, Svend Michelsen, Kasper Luffe og Marie-Louise Tarp 
Jensen og Agneta Noregren. 

Agneta havde mad med. 

1og 2:  Referat og dagsorden godkendt, dagsorden udformet i overensstemmelse med årshjul af 
Agneta. 

3: Svend fremlagde status på Økonomi med 157303 kr. som aktiv. Vores medlemstal ligger 
på 56 aktive medlemmer. Aktiv medlemstilgang siden August er 4. Og 1 er udmeldt.  

 Referat fra August angav også 56 som aktive medlemmer, tallet her må anses som et 
daværende ca. tal. 

4: Der er ingen indkommende spørgsmål eller emner fra medlemmer. 

5: Kommunen har bevilliget op til 8000 kr. i tilskud hvis vi finder en dobbeltkajak inden 
udgangen af året. Afhængig af pris. Kasper har ikke haft tid at undersøge yderligere men 
Ole og Conny er på research. Udfordringen er at finde en kajak i god kvalitet uden den 
bliver for dyr. 

 Angående DKF’s årsmøde i Skælskør. Kasper er tilmeldt lørdag, det viser sig også at vi 
ikke har stemmeret hvilket er uforstående da vi betaler medlemskab – eller i al fald 
opkræves 2 forskellige beløb. Der er noget der ikke stemmer og Svend vil ringe igen og 
prøve finde klarhed. Det er svært at få kontakt til DKF. 

 Hjemmeside – uændret siden sidste møde. Facebook officiel ligeså. Ny ide er at lave et 
kort referat med de største/væsentligste oplevelser fra 1 måned bagud og lægge på 
siden. Dette skal påtages af en redaktør. Marie-Louise vil gerne men skal have 
administrator adgang for at kunne udføre. 

6: Nyt fra udvalgene 

a. Instruktørmødet blev aflyst men klubroninger er fordelt til trods. Angående aktiviteter 
vil Kasper gerne lave en gruppe der er interesseret i kurser i IPP3 og 4 træning. Vil 
prøve få et møde op så der kan komme noget i løbet af foråret. 

b. De andre udvalg er pt inde i en stille periode, Svend vil prøve få et møde op og stå 
med værkstedsudvalget for at få samlet op på et par ting.  

Det foreslås at lave en opslagstavle (whiteboard) i klubhuset hvor alle kan skrive på hvis 
de ser ting eller små opgaver der skal laves. Således alle kan se og melde ind hvis det er 
noget der kan løses ad hoc. 

 



 

7. Der har været rigtig mange gode aktiviteter hen over sensommeren og efteråret. Senest 
ved ”støt brysterne” og Københavns kanaler. Medlemmerne er blevet rigtig gode til at 
lave fælles ture selv også. Kulturnatten gav ikke rigtig noget på besøgssiden, men 
medlemmerne der var mødt op, havde en rigtig hyggelig aften og der blev lavet flere gode 
praktiske ting i klubhuset. Vi forsøger igen til næste år. 

8. Dato for generalforsamling bliver den 19. februar, kl. 18 til 21. Agneta vil gerne stå for 
sandwich samt lave dagsorden. Beretningen udformes ud fra fælles indlæg – Agneta 
laver oplæg og sender til bestyrelsesmedlemmer.  Jakob har valgt at udtræde af 
bestyrelsen og også Agneta, der er på valg har truffet beslutning om ikke at genopstille. 
Agneta stiller dog op som suppleant, hvis ikke andre melder sig til generalforsamlingen. 
Dagsorden og Dato lægges på Ro kort. 

 

9. Materiale og Aktivitetspulje. Vi har indkøbt en del ting fra sidste bevilling, (plæneklipper, 
busk rydder, sko, Trangia, hjelme etc. og har som sådan ikke umiddelbart nogle 
presserende ønsker. Der er ansøgningsfrist 1 december. Kommer der ideer ind skal de 
være Kasper i hænde 14 dage før. 

Der kan også søges til Kursus. Der er forslag om navigationskursus. Marie-Louise 
efterspørger på Rokort om nogle kunne have interesse i dette. Så kan vi finde dato og 
instruktør. 

 

10. Anlægspulje. Vi springer over at søge i denne omgang. 

 

11. kommende vinteraktiviteter. Indtil videre er svømmehalsdatoerne lagt op. April er taget 
med for at give nye interesserede mulighed for at starte inde i varmt vand. Marie-Louise 
og Agneta prøver at arrangere LUCIA i København. Det er fredag den 13. december. 
Tryggevælde å tur vil vi også finde plads til og nu også hvis interesse et 
navigationskursus. 

 

12. Årshjul for 2025. Årshjulet fungerer, men punkt fra januar om bestyrelsesmedlemmer på 
valg og beretning flyttes til oktober da det giver bedre tid til forberedelse. 

 

13. Næste bestyrelsesmøde afholdes 21 januar 2025 kl. 18.  Jakob tager mad med. 

 


